
Referat FAU møte 
Første møte, skoleåret 23/24 

30. august, 2023 

Tilstede: Jorid Næss-Torheim, Mona Aamodt, Ingvild M. Møller, Jørgen Andersen, Fredrik Vallestrand 
(avtroppende), Thea Marie Brentnall (avtroppende), Cathrine Nodberg, Rashid Nawaz, Lillian Vatnøy, 
Marta Skandsen, Håkon Bekeng Flemmen 

Forfall: André Rivelsrud, Mari Brovold 

Referent: Ingvild Møller 

Velkommen til nye medlemmer i FAU! 

 
Sak 1. FAU’s sammensetning 
Alle trinn er representert, bortsett fra 5. trinn. Vi ønsker fortsatt flere medlemmer i FAU. 
Fordelte roller: 

• Leder - Jorid  
• Kasserer - Jørgen  
• Stikk-innom ansvarlig - Jørgen 
• Referent - Ingvild 
• IT - Håkon  
• Driftsstyret - Jorid og Mari 
• Gå til skolen/Trafikkansvarlig – Cathrine, Lillian og Jorid 
• Kontaktperson mot AKS – Marta og Mona 
• DEMBRA- Cathrine 

 
Er det behov for å sende informasjon fra FAU på flere språk?  

 
Sak 2. Stikk-innom 
Arrangeres 2 ganger på høsten, 2 ganger vår + 17. mai..  Datoer for stikk-innom 2023/24: 

• Man 9 okt. (1- 3 trinn) kl. 1730 - 1930. og 10 okt. (4. – 7. trinn) 1830 - 2030 
• 20. november (4. – 7. trinn) og 21. november (1. – 3. trinn) 
• 22. januar (1. – 3. trinn) og 23 januar (4. – 7. trinn) 
• 18. mars (4. – 7. trinn) og 19.  mars (1. – 3. trinn) 
• 17. mai (1. – 7. trinn) kl. 17 - 19 

 
Sak 3. Trafikksituasjonen 

• Bergtunveien er vedtatt enveiskjørt, men det er ikke iverksatt enda.  
• Høybråten skole skal bli hjertesone-skole 
• Tidligere har det vært drop-sone ved tannlegekontoret/ fysioterapeuten. Det er 

ikke lenger lov til å benytte dette som en drop-sone. Det må finnes løsninger for 
å dekke opp for dette. Cathrine har prøvd å komme i kontakt med gård-eier for å 
diskutere løsninger, uten at dette har ført fram 

• Gå til skolen aksjon – hvordan bør dette arrangeres? 2 ukers kampanje eller jevnt 
over hele året (med fare for å slite ut foreldre?)  Innspill til dette kan sendes på 
mail eller for medlemmer av FAU i messenger gruppa 

 
Sak 4. Digitalisering  

• Bør Høybråten fortsatt være nettbrett-skole? Hva sier forskningen ? FAU vil følge opp dette. 
Dette kan være tema på stormøtet som skal arrangeres 23.10 kl 19:00-21:00 



Nettvett er også et aktuelt tema for møtet. 

 
Sak 5. Kontakt mellom foreldre- gågrupper mm. 
Vi oppfordrer foreldre til å dele kontaktopplysninger med andre foreldre i  Skolemeldingsappen. 
Dette må man aktivt gå inn og tillate. Dette er det mange som ikke vet.  Vi oppfordrer også til at 
foreldre oppretter gågrupper med klassekompiser som bor i nabolaget- dette er viktig for å få ned 
kjøringen rundt skolen på begynnelsen og slutten av skoledagen. I tillegg er det bra for barna å bli 
kjent og trygge på hverandre utenom skolen da dette smitter over på læringsmiljøet i klassen. FAU vil 
lage en lite flyer til ranselpost med informasjon om dette, tips til gå-grupper etc til førsteklassingene 
Alle klassekontakter vil inviteres til FAU-møte i oktober 

 
Sak 5. Søknad fra elevrådet 

• FAU har mottatt søknad fra elevrådet om til hjelp til å realisere en ballbinge. Det må avklares 
hvor en slik ballbinge skal ligge, før saken går videre. FAU har ikke midler til dette, men kan 
rådgi i søknad til stiftelse. 

 
 Sak 7. FAU-møter 
Disse blir gjennomført hver første onsdag i måneden, kl 18:00. Møtene er åpne for alle og vi 
oppfordrer spesielt klassekontaktene til å delta.  
Saker meldes inn til styret@hfau.no i forkant.  

• 11.okt (pga høstferie) 
• 1. nov 
• 6. des 
• 10. jan 
• 7. feb 
• 6. mars 
• 3. april 
• 8. mai 
• 5. juni 

 

mailto:styret@hfau.no

